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^^s PROTOKOtNrXI/19
z Sesji Rady Gminy Jasienica

z dnia 10 pazdziernika 2019 roku
's

SesjaRadyGminyJasienicaodbytasi^wdniu 10pazdziernika2019 rokuodgodz. 900 do 123°
na sail sesyjnej Urz^du Gminy Jasienica.

radnych na stan osobowy 21 radnych (zat. nr 1)
Pan Janusz Pierzyna
Pan Krzysztof Wieczerzak
Pani Magdalena Majdak
Pani Katarzyna Furnarii
Pan Andrzej Swierkot
Pani Aleksandra Dydek
Pani Katarzyna Bula-Muszynska
Pan! Iwona Gruszka-Sikora
Pani Magdalena Kubica
wg listy obecnosci (zat. nr 2)
wg listy obecnosci (zaf. nr 3)

Obecnijia obradach:

Radni Rady Gminy Jasienica w ilosci 21
Wojt Gminy
Zast?pca Wojta
Gtowna Ksi^gowa
Kierownik Referatu OrS
Kierownik Referatu GKOS
Kierownik Referatu BRG
Dyrektor ZK
Audytor Wewn^trzny
Radca Prawny
Sottysi
Goscie

Porzgdek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnosci obrad.
2. Ustalenie porzqdku obrad.
3. Wystqpienia zaproszonych gosci.
4. Informacja z mi^dzysesyjnej dziatalnosci Wojta.
5. Informacja Przewodniczqcego Rady Gminy z mi$dzysesyjnej dziatalnosci - druk nr172.
6. Podj?cie uchwaty w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zaktadu

Komunalnego w Jasienicy w zakresie oprozniania przydomowych oczyszczalni sciekow i
transportu osadu - druk nr 173.

7. Podj?cie uchwaty w sprawie wyrazenia zgody na zamian? nieruchomosci gruntowej
oznaczonej jako dziatka 345/39 na nieruchomosc gruntowq oznaczonq jako dziatka
1224/3, potozonych w obr$bie ewidencyjnym Jasienica - druk nr 174.

8. Podj?cie uchwaty w sprawie powotania i przystqpienia do Stowarzyszenia Gmin I Powiatow
Subregionu Potudniowego Wojewodztwa Slqskiego AGLOMERACJA BESKIDZKA z
siedzibq w Bielsku-Biatej, zrzeszajqcego jednostki samorzqdu terytorialnego z catego
subregionu w celu wspolnej realizacji zadah inwestycyjnych, w tym w ramach
Regionalnych Inwestycji Terytorialnych w latach 2021-2027 - druk nr 175.

9. Podj?cie uchwaty w sprawie przystqpienia do stowarzyszenia o nazwie Zwiqzek Gmin
Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej - druk nr176.

10.

erzy Narodowych Sit Zbrojnych - druk nr 181.
11. Podj^cie uchwaty w sprawie ustalenia regulaminu gtosowania w wyborach fawnikow do

sqdow powszechnych na kadencj? 2020-2023 - druk nr 177.
12. Podj^cie uchwaty w sprawie powotania Komisji Skrutacyjnej do wyboru tawnikow na

kadencj? 2020-2023 - druk nr 178.
13. Podj?cie uchwafy w sprawie stwierdzenia wyboru tawnikow na kadencj? 2020-2023 - druk

nr179.
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14. Informacja o przebiegu wykonania budzetu Gminy Jasienica za pierwsze potrocze 2019
roku-druk nr 180.

15. Wolne wnioski i sprawy biezqce.
16. Zakohczenie obrad Xl sesji Rady Gminy Jasienica.

do punktu pierwszego

Otwarcia sesji dokonat Przewodniczqcy Rady Gminy Jasienica Czestaw Machalica,
ktory przywitat zebranych radnych i gosci. Powitat na obradach Wojta Gminy Jasienica
Janusza Pierzyn? oraz Zast?pc? Wojta Krzysztofa Wieczerzaka, Gtownq Ksi?gowq Paniq
Magdalen? Majdak, Radc? Prawnego Urz^du Gminy Jasienica Paniq Magdalen? Kubica,
kierownikow referatow Urz^du Gminy oraz jednostek podlegtych a takze sortysow i
mieszkahcow. Stwierdzif, ze na sail jest 21 radnych, co na stan osobowy 21 radnych stanowi
100% i powoduje prawomocnosc obrad sesji.

Przewodniczqcy Rady poinformowaf rowniez, ze obrady sesji sq transmitowane i
utrwalane za pomocq urzqdzen rejestrujqcych obraz i dzwi$k. Nagrania obrad b?dq
udost?pnianie w Biuletynie Informacji Publicznej Urz?du Gminy Jasienica, na stronie
internetowej Gminy Jasienica oraz w Biurze Rady Gminy.

do punktu drugiego

Przewodniczqcy poinformowaf, ze proponowany porzqdek obrad wszyscy radni
otrzymali wraz z zaproszeniem na sesj? zatgcznik nr 4 do protokotu. Zawnioskowaf o
wprowadzenie punktow dodatkowych:
1) punkt 13a ,,Podj?cie uchwaty w sprawie zmian budzetu Gminy Jasienica na 2019 rok -

druknr182.",

2) punkt 13b ,,Podj?cie uchwafy w sprawie zmiany Uchwaty Nr IV/30/18 z dnia 28 grudnia
2018 roku - Uchwata Budzetowa Gminy Jasienica na rok 2019 - druk nr 183.",

3) punkt 13c ,,Podj?cie uchwaty w sprawie zmiany Uchwaty Nr IV/31/18 z dnia 28 grudnia
2018 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jasienica na lata
2019-2026-dmknr 184.".

Zapytat, czy ktos z radnych ma propozycje zmian do porzqdku. Nikt z radnych nie
zabierat gtosu i Przewodniczqcy Rady poddat po gtosowanie wniosek w sprawie zmian do
porzqdku. Imienny raport przebiegu gtosowania stanowi zafgcznik nr 5 do protokotu.

\!\f wyniku gtosowania zmiany do porz^dku zostafy przyj^te - 21 gtosow ,,za".

do punktu trzeciego

Przewodniczqcy Rady Powiatu Pan Jan Borowski przedstawit informacje na temat:
udzielenia przez Powiat dofinansowania w wysokosci 5 tys. zt dla jednostek OSP
Roztropice, Rudzica, Wieszcz^ta i Swi^toszowka, nast^pne jednostki otrzymajq
dofinansowanie w kolejnych latach,
wykonania naktadki na drodze powiatowej w Bielowicku, koszt remontu to 287 tys. zt.,
konczqcego si? remontu odcinka drogi powiatowej od Pierscca do Itownicy, remont
dofinansowany ze srodkow na usuwanie skutkow powodzi, koszt catego remontu 3 520
tys. zt,

wykonywanym projekcie przebudowy drogi Mi^dzyrzecze - Rudzica,
trwajqcej przebudowy drogi Mi?dzyrzecze - Ligota,
planowanej przebudowy drogi Mazahcowice - Mi?dzyrzecze,
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planowanego remontu naktadki asfaltowej na odcinku drogi od ronda w Mazahcowicach w
stron? kosciota w Mazancowicach.

Radny Tomasz Osuch w odniesieniu do wypowiedzi Przewodniczqcego Rady Powiatu
poprosit o informacj?, czy przy okazji wykonywania przebudowy drogi Rudzica - Mi?dzyrzecze
planowane jest wykonanie kanalizacji sanitarnej. Pan Jan Borowski odpowiedziat, ze budowa
kanalizacji nie jest zadaniem Powiatu a Gminy.

Radny Wiestaw Czarniecki zapytat czy w ramach planowanej przebudowy drogi
Rudzica - Mi^dzyrzecze pod uwag? brane sq rozwiqzania zwiqzane z komunikacjq publicznq,
to znaczy zatoki autobusowe. Pan Jan Borowski stwierdzit, ze nie zostat zgtoszony taki
wniosek, tym bardziej, ze PKS zawiesit swojq dziatalnosc na tym odcinku juz okoto 20 lat temu.
Jezeli jednak istnieje taka potrzeba to nalezy jq zgtosic dopoki trwa jeszcze etap
projektowania. Pan Wiestaw Czarniecki zwrocit uwag?, ze teren wzdtuz przedmiotowej drogi
jest sukcesywnie zabudowywany, wi$c temat komunikacji zbiorowej jest wart poruszenia.

Radna Genowefa Kopec zapytata czy decyzja w sprawie realizacji przebudowy drogi
Mazancowice - Mi^dzyrzecze zostata juz podj^ta. Pan Jan Borowski odpowiedziat, ze Powiat
czeka na informacj? na temat wynikow konkursu w ramach, ktorego ma zostac przyzynane
dofinansowanie na to zadanie.

do punktu czwartego

Wojt Gminy Jasienia przedstawif informacj? z mi$dzysesyjnej dziafalnosci (informacia
stanowj zafgcznikrir 6jQ orQtQkptu).

Pan Wojt odniost si? do informacji przekazanych przez Przewodniczqcego Rady
Powiatu Pana Jana Borowskiego oraz podzi^kowat za dziatalnosc na ptaszczyznie Rady
Powiatu na rzecz Gminy Jasienica. Poruszyt rowniez kwesti? trwajqcych uzgodnieh
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Jasienica oraz wzrostu
kosztow zwiqzanych z odbiorem odpadow komunalnych od mieszkahcow. Podzi^kowat
organizatorom Dozynek Gminnych, oraz wszystkim, ktorzy przygotowali dozynki w
poszczegolnych miejscowosciach gminy Jasienica, m.in. Rudzicy, Itownicy i Landeku,
Mi?dzyrzeczu Dolnym czy Jasienicy.

Nikt z radnych nie zgtaszat uwag ani zapytah.

do punktu piqtego

Przewodniczqcy Rady poinformowat, ze radni otrzymali informacj? wraz z zaproszeniem
na sesj? (zatgcznik nr 7 do protokofu).

Nikt z radnych nie zgtaszat uwag ani zapytan.

do punktu szostego

Dyrektor Zaktadu Komunalnego w Jasienicy Pani Katarzyna Bula-Muszyhska omowita
projekt uchwaty w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zaktadu Komunalnego
w Jasienicy w zakresie oprozniania przydomowych oczyszczalni sciekow i transportu osadu.

Nikt z radnych nie zgtaszat uwag ani zapytan.

Przewodniczqcy Rady poddat pod gtosowanie projekt uchwa^y na druku nr 173 w
sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakfadu Komunalnego w Jasienicy
w zakresie oprozniania przydomowych oczyszczalni sciekow i transportu osadu.
Imienny raport przebiegu gtosowania stanowi zatqcznik nr 8 do protokotu.
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W\Nyn\ku gtosowania uchwata zostafa przyj^ta - 21 gtos6w,,za".

Uchwata Nr Xl/146/19 z dnia 10 pazdziernika 2019 roku w sprawie ustalenia
stawek dotacji przedmiotowej dla Zaktadu Komunalnego w Jasienicy w zakresie
oprozniania przydomowych oczyszczalni sciekow i transportu osadu stanowi zafacznik
n r 9 do protokotu.

do punktu siodmego

Kierownik Referatu Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego Pani Aleksandra Dudek
omowita projekt uchwaty w sprawie wyrazenia zgody na zamian? nieruchomosci gruntowej
oznaczonej jako dziatka 345/39 na nieruchomosc gruntowq oznaczonq jako dziatka 1224/3,
potozonych w obr^bie ewidencyjnym Jasienica.

Nikt z radnych nie zgtaszaf uwag ani zapytah.

Przewodniczqcy Rady poddat pod gtosowanie projekt uchwaty na druku nr 174 w
sprawie wyrazenia zgody na zamian? nieruchomosci gruntowej oznaczonej jako
dziatka 345/39 na nieruchomosc gruntowq oznaczonq jako dziatka 1224/3, potozonych
w obr^bie ewidencyjnym Jasienica. Imienny raport przebiegu gtosowania stanowi zatgcznik
nr10 do_protokotu,

LVwyn/'/cu gtosowania uchwafa zostata przyj^ta - 21 gfosow ,,za".

Uchwata Nr Xl/147/19 z dnia 10 pazdziernika 2019 roku w sprawie wyrazenia
zgody na zamian^ nieruchomosci gruntowej oznaczonej jako dziafka 345/39 na
nieruchomosc gruntowq oznaczonq jako dziatka 1224/3, potozonych w obr?bie
ewidencyjnym Jasienica stanowi zafacznik nr 11 do protokotu.

do punktu osmego

Wojt Gminy Jasienica omowit projekt uchwafy w sprawie powotania i przystqpienia do
Stowarzyszenia Gmin i Powiatow Subregionu Pofudniowego Wojewodztwa $lqskiego
AGLOMERACJA BESKIDZKA z siedzibq w Bielsku-Biatej, zrzeszajqcego jednostki
samorzqdu terytorialnego z catego subregionu w celu wspolnej realizacji zadan
inwestycyjnych, wtym w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych w latach 2021-2027.

Radny Tomasz Osuch zwrocit uwag?, ze w uzasadnieniu do uchwaty sq wypisane inne
cele statutowe niz w samym Statucie Stowarzyszenia. Nast^pnie poruszyt spraw? odgornie
ustalonego podziatu wtadzy w Stowarzyszeniu, gdzie Gmina Jasienica ma tylko dwa gtosy,
ponadto Statut nie zawiera informacji na temat podziatu srodkow ani sposobie sktadania
projektow. Pan Wojt odniost si? do zadanych pytah. Poinformowaf, ze liczba gtosow zalezy od
ilosci mieszkancoww danej gminie czy miescie. Cele wskazane w uzasadnieniu mieszczq si?
w zakresie zabezpieczenie ustug spotecznych. Zaznaczyf, ze jest to dopiero projekt Statutu,
czas pokaze, czy zostanie przyj^ty przez wszystkie gminy w takiej formie.

Nikt z radnych nie zgtaszat wi?cej uwag ani zapytan.

Przewodniczqcy Rady poddat pod gtosowanie projekt uchwaty na druku nr 175 w
sprawie powotania i przystqpienia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatow Subregionu
Potudniowego Wojewodztwa Slqskiego AGLOMERACJA BESKIDZKA z siedzibq w
BieIsku-Biatej, zrzeszajqcego jednostki samorzqdu terytorialnego z catego subregionu
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w celu wspolnej realizacji zadari inwestycyjnych, w tym w ramach Regionalnych
Inwestycji Terytorialnych w latach 2021-2027. Imienny raport przebiegu gfosowania
stanowLzatgcznik nLl2 d^> protokotu.

IV wyniku gfosowania uchwata zostafa przyj^ta -21 gfos6w,,za".

Uchwata Nr Xl/148/19 z dnia 10 pazdziernika 2019 roku w sprawie powotania i
przystqpienia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatow Subregionu Potudniowego
Wojewodztwa Slqskiego AGLOMERACJA BESKIDZKA z siedzibq w Bielsku-Biatej,
zrzeszajqcego jednostki samorzqdu terytorialnego z catego subregionu w celu
wspolnej realizacji zadari inwestycyjnych, w tym w ramach Regionalnych Inwestycji
Terytorialnych w latach 2021-2027 stanowi zat^cznik nr 13 do protokotu.

do punktu dziewiqtego

Pan Wojt omowit projekt uchwaty w sprawie przystqpienia do stowarzyszenia o nazwie
Zwiqzek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej.

Nikt z radnych nie zgtaszat uwag ani zapytah.

Przewodniczqcy Rady poddat pod gtosowanie projekt uchwaty na druku nr 176 w
sprawie przystqpienia do stowarzyszenia o nazwie Zwiqzek Gmin Wiejskich
Rzeczypospolitej Polskiej. Imienny raport przebiegu gtosowania stanowi zatgcznik nr 14 do
protokofu.

IVwyn/'/cu gfosowania uchwata zostafa przyj^ta - 21 gfosow ,,za".

Uchwata Nr Xl/149/19 z dnia 10 pazdziernika 2019 roku w sprawie przystqpienia
do stowarzyszenia o nazwie Zwiqzek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej stanowi
zatgcznik nr 15 do protokofu.

do punktu dziesiqtego

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Srodowiska Pan Andrzej
Swierkot omowit projekt uchwaty w sprawie wzniesienia Pomnika Zotnierzy Narodowych Sit
Zbrojnych.

Nikt z radnych nie zgtaszat uwag ani zapytan.

Przewodniczqcy Rady poddat pod gtosowanie projekt uchwaty na druku nr 181 w
sprawie wzniesienia Pomnika Zofnierzy Narodowych Sit Zbrojnych. Imienny raport
przebiegu gtosowania stanowi zatacznik nr 16 do protokofu.

\N\Nyn\ku gfosowania uchwafa zostafa przyj^ta - 20 gfos6w,,za", 1 gfos ,,wstrzymuj^cy".

Uchwata Nr Xl/150/19 z dnia 10 pazdziernika 2019 roku w sprawie wzniesienia
Pomnika Zotnierzy Narodowych Sit Zbrojnych stanowi zatacznik nr 17 do Drotokotu.

do punktu jedenastego

Przewodniczqcy Rady poinformowat, ze zgodnie z ustawq z dnia 27 lipca 2001 roku
Prawo o ustroju sqdow powszechnych najpozniej w pazdzierniku roku kalendarzowego, w
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ktorym uptywa kadencja dotychczasowych tawnikow rada gminy powinna dokonac wyboru
nowych tawnikow. Aktualna kadencja uptywa 31 grudnia 2019 roku. tawnikow do sadow
okr^gowych oraz sqdow rejonowych wybierajq w gtosowaniu tajnym rady gmin, ktorych obszar
jest obj?ty wfasciwosciq tych sqdow. Przed przystqpieniem do procedury wyboru tawnika
nalezy przyjqc regulamin gtosowania w wyborach tawnikow a nast?pnie wybrac Komisj?
Skrutacyjnq do wyboru tawnikow. Regulamin radni otrzymali wraz z materiatami na sesj?.
Zapytat, czy sq pytania, co do tresci regulaminu?.

Nikt z radnych nie zgtaszat uwag ani zapytan.

Przewodniczqcy Rady poddat pod gtosowanie projekt uchwaty na druku nr 177 w
sprawie ustalenia regulaminu gfosowania w wyborach tawnikow do sqdow
powszechnych na kadencj? 2020-2023. Imienny raport przebiegu gtosowania stanowi
zatacznik nr18doj3rotokofu.

\N\Nyn\ku gfosowania uchwafa zostata przyj^ta -21 gtosow ,,za".

Uchwafa Nr Xl/151/19 z dnia 10 pazdziernika 2019 roku w sprawie ustalenia
regulaminu gtosowania w wyborach tawnikow do sqdow powszechnych na kadencj?
2020-2023 stanowi zatgcznik nr 19 do protokotu.

do punktu dwunastego

Przewodniczqcy Rady poprosit o zgtaszanie kandydatow do Komisji Skrutacyjnej.
Przypomniat, ze kazdy z kandydatow musi wyrazic zgod? na kandydowanie.

Radny Tomasz Osuch zaproponowat kandydatur? Radnej Beaty tqcz, ktora wyrazita
zgod? na kandydowanie.

Radna Zofia Polok zaproponowata kandydatur? Radnego Marka Szimke, ktory wyrazit
zgod? na kandydowanie.

Radny Czestaw Machalica zaproponowat kandydatur? Radnego Tomasza Osucha,
ktory wyrazit zgod? na kandydowanie.

Nikt z radnych nie zgtaszat wi^cej kandydatow.
Przewodniczqcy Rady poddat pod glosowanie proponowany sktad Komisji

Skrutacyjnej. Imienny raport przebiegu gtosowania stanowi zat^cznik nr 20 do protokotu.
W wyniku gfosowania sktad Komisji zostaf przyj^ty -21 gfosow ,,za".

Posiedzenie opuscita Radna Genowefa Kopec. Stan osobowy radnych - 20 osob.

Przewodniczqcy Rady poddat pod gtosowanie projekt uchwaty na druku nr 178 w
sprawie powotania Komisji Skrutacyjnej do wyboru tawnikow na kadencj? 2020-2023.
Imienny raport przebiegu gtosowania stanowi zatgcznik nr 21 do protokotu.

IV wyniku gtosowania uchwata zostafa przyj^ta - 20 gfosow ,,za".

Uchwata Nr Xl/152/19 z dnia 10 pazdziernika 2019 roku w sprawie powotania
Komisji Skrutacyjnej do wyboru tawnikow na kadencj? 2020-2023 stanowi zatacznik nr 22
do protokotu.
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do punktu trzynastego

Przewodniczqcy Rady poprosit Przewodniczqcq Zespotu ds. zaopiniowania
kandydatow na tewnikow na kadencj? 2020-2023 Paniq Zofi? Polok o przedstawienie opinii
Zespotu na temat zgtoszonych kandydatow na tawnikow. Opinia stanowi zatgcznik nr 23
do protokotu.

Przewodniczqcy Rady poprosif cztonka Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do
gtosowania a nast^pnie o wyczytywanie, wedtug listy obecnosci, nazwisk radnych, ktorzy
kolejno podeszli do urny i wrzucili do niej karty do gtosowania. Nast?pnie ogfosit 10 minut
przerwy, podczas ktorej Komisja Skrutacyjna ustalita wyniki gtosowania i przygotowata
protokot z gtosowania, ktory stanowi zatgcznik nr 24 do protokofu.

Posiedzenie opuscit radny Zdzistaw Florek. Stan osobowy radnych - 19 osob.

Przewodniczqcy Rady poddaf pod gtosowanie projekt uchwaty na druku nr 179 w
sprawie stwierdzenia wyboru tawnikow na kadencj? 2020-2023. Imienny raport przebiegu
gtosowania stanowi zatgcznik nr 25 do protokotu.

\N\Nyni\<.u gtosowania uchwafa zostata przyj^ta -19 gtos6w,,za".

Uchwafa Nr Xl/153/19 z dnia 10 pazdziernika 2019 roku w sprawie stwierdzenia
wyboru tawnikow na kadencj? 2020-2023 stanowi zatgcznik nr 26 do protokofu.

Posiedzenie opuscita Radna Mirostawa Hawetek. Stan osobowy radnych - 18 osob.

do punktu trzynastego ,,a"

Gtowna Ksi?gowa Pan! Magdalena Majdak omowita projekt uchwaty w sprawie zmian
budzetu Gminy Jasienica na 2019 rok. Nast^pnie Pan Wojt omowif szczegotowo
wprowadzane zmiany w budzecie Gminy Jasienica. Zaproponowat wprowadzenie zmiany w
zatqczniku nr 4 do uchwaty polegajqcej na zamianie miejscowosci przy dotacjach na
utrzymanie gotowosci bojowej Mi^dzyrzecza Gornego z Mi^dzyrzeczem Dolnym i tak
Mi?dzyrzecze Gome otrzyma kwot? 14 500zt a Mi^dzyrzecze Dolne kotw? 8 tys. zt. Przy okazji
omawiania zwi^kszenia srodkow na zadanie zwiqzane z rozbudowq budynku Urz?du Gminy
poruszyt spraw? zapewnienia odpowiednich warunkow do pracy dla urz?dnik6w oraz
przyjmowania petentow. Zwrocit rowniez uwag? na trudnosci z pozyskaniem nowych
wykwalifikowanych pracownikow ze wzgl^du na niskie wynagrodzenia oferowane w
samorzqdach.

Nikt z radnych nie zgfaszaf uwag ani zapytah.

Przewodniczqcy Rady poddat pod gtosowanie projekt uchwaty na druku nr 182 w
sprawie zmian budzetu Gminy Jasienica na 2019 rok. Imienny raport przebiegu
gfosowania stanowi zatgcznik nr 27 do protokotu.

IV wyniku gfosowania uchwata zostafa przyj^ta -18 gtos6w,,za".

Uchwa^a Nr Xl/154/19 z dnia 10 pazdziernika 2019 roku w sprawie zmian budzetu
Gminy Jasienica na 2019 rok stanowi zatgcznik nr 28 do protokotu.
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do punktu trzynastego ,,b"

Gfowna Ksi^gowa Pani Magdalena Majdak omowita projekt uchwaty w sprawie zmiany
Uchwaty Nr IV/30/18 z dnia 28 grudnia 2018 roku - Uchwata Budzetowa Gminy Jasienica na
rok 2019.

Nikt z radnych nie zgtaszat uwag ani zapytah.

Przewodniczqcy Rady poddat pod gfosowanie projekt uchwaty na druku nr 183 w
sprawie zmiany Uchwaty Nr IV/30/18 z dnia 28 grudnia 2018 roku - Uchwata Budzetowa
Gminy Jasienica na rok 2019. Imienny raport przebiegu gtosowania stanowi zatgcznik nr 29
do protpkoty,

IVwyn/'/cu gtosowania uchwafa zostafa przyj^ta -18 gfos6w,,za".

Uchwata Nr Xl/155/19 z dnia 10 pazdziernika 2019 roku w sprawie zmiany
Uchwaty Nr IV/30/18 z dnia 28 grudnia 2018 roku - Uchwata Budzetowa Gminy
Jasienica na rok 2019 stanowi zafgcznik nr 30 do protokofu.

do punktu trzynastego ,,c"

Gtowna Ksi?gowa Pani Magdalena Majdak omowita projekt uchwaty w sprawie zmiany
Uchwafy Nr IV/31/18 Rady Gminy Jasienica w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Jasienica na lata 2019-2026.

Nikt z radnych nic zgtaszat uwag ani zapytah.

Przewodniczqcy Rady poddat pod gtosowanie projekt uchwaty na druku nr 184 w
sprawie zmiany Uchwaty Nr IV/31/18 z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Jasienica na lata 2019-2026. Imienny raport przebiegu
gtosowania stanowi zatgcznik nr 31 do protokotu.

l/yivy/i/"/?u gfosowania uchwata zostafa przyj^ta -18 gfosow ,,za".

Uchwata Nr Xl/156/19 z dnia 10 pazdziernika 2019 roku w sprawie zmiany
Uchwaty Nr IV/31/18 z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Jasienica na lata 2019-2026 stanowi zafgcznik nr 32 do protokotu.

do punktu czternastego

Gtowna Ksi^gowa Pani Magdalena Majdak przedstawita informacj? o przebiegu
wykonania budzetu Gminy Jasienica za pierwsze pofrocze 2019 roku.

Nikt z radnych nie zgtaszat uwag ani zapytan.

Informacja o przebiegu wykonania budzetu Gminy Jasienica za pierwsze
potrocze 2019 roku - druk nr 180 stanowi zatgcznik nr 33 do protokotu.

do punktu pi?tnastego

Radna Beata tqcz zawnioskowata o poruszenie kwestii niskich subwencji oswiatowych
w nowo tworzonym Stowarzyszeniu AGLOMERACJA BESKIDZKA oraz przygotowanie w
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miar? posiadanych w budzecie srodkow podwyzek dla pracownikow Urz^du Gminy i GZOSIP
celem zapewnienia odpowiedniej jakosci ustug dla mieszkahcow.

Radny Tomasz Osuch poruszyt spraw? zakupu terenu i budowy placu zabaw w
Mi?dzyrzeczu Gornym.

Radny Janusz Cholewik podzi^kowat za wykonanie placu zabaw przy drodze
Stonecznej w Jasienicy oraz udzielenie dotacji na zabytki, dzi^ki ktorej zostat wykonany
remont kosciota ewangelickiego w Jasienicy i instalacji CO w budynku starej szkoty
ewangelickiej w Jasienicy.

Radny Stanistaw Cebulak podzi^kowaf za przekazanie srodkow na zakup samochodu
na potrzeby OSP Grodziec.

Nikt z radnych nie zabierat wi^cej gfosu.

do punktu szesnastego

Przewodniczqcy Rady zamknqt obrady Xl sesji Rady Gminy Jasienica w kadencji
2018-2023.

Przewodni Rady-pminy
^

Czestaw Machalica

Protokotowata

Sylw^a Szymala
•I ^7?
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